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DATO: 
STED: 
 
MØTELEDER: 
MØTEREFERENT: 
 
MAPPE P360: 

SU - Samarbeidsutvalg 
SMU- skolemiljøutvalg 
 
 
 
3 
18.04.2024, klokken 18.00 
Porsholen skole 
 
Agnes Gullberg 
Brita Molvik 
 
20/05221 

Innkalt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Forfall: 

Agnes Gullberg (rektor),  

Terje Meling (nestleder FAU) 

Brita Molvik (lærer) 

Elin Rage (lærer),  

Elvine Ramstrøm (nestleder i elevrådet). 

Navika Vidi (elevrådsleder) 

Ragnvald Nilsen (politisk representant, områdeutvalget) 

 

 

 

Line Nysted Aarrestad (leder FAU) 

Sissel Hagen (Avdelingsleder SFO) 

 

 



  

Kopi Politisk sekretariat (som enhet),  

Charlotte Høllen kontaktlærer for elevrådet 

 

- Referatene fremlegges for politiske utvalg, og skal være offentlige. Det skal derfor ikke inneholde 
sensitiv informasjon.  

- Referatet opprettes med status som Ugradert, og ikke som unntatt offentlighet. 
 

SU SAK TIL BEHANDLING 

19/ 2023 - 2024 Godkjenning av referat fra sist SU/SMU møte 

 Godkjent uten innsigelser 

20/2023 - 2024 
Elevrådet informerer:  

 
Elevrådet har vært på BUKS. Porsholen ønsket seg asfaltspill til den store summen. Det gikk dessverre 
ikke vår vei. Vi fikk 5000 kr for å handle inn lego mm for å få mer lek og aktivitet inn i undervisning. 
Innbyggerkronene skulle gå til Redd barna. 

Stjerner i sikte ble arrangert i mars.  

Kantine er under planlegging og gjennomføres i slutten av mai.  



21/2023 - 2024 
FAU informerer:  

 
FAU holder på med orberedelser til 17.mai. 

FAU har diskutert leksefri skole etter innspill fra foresatte. En vil prøve å gjøre sammenligninger med 
andre skoler, f.eks Lura, som har leksefri skole. Porsholen er en leksebevisst skole, med 
lesing/repetisjon. Saken er drøftet i FAU og kan leses om i referat som er publisert på hjemmesiden. 

FAU er veldig fornøyd med leksehjelptilbudet på skolen.  

Klassetrivsel.no har vært oppe til redegjørelse og diskusjon. 

22/2023 - 2024 
Økonomi 

 
Rektor redegjør for regnskapet per 31.03.2024 

Avvik kroner hittil i år: - 316 547 

Overtid, ekstrahjelp og vikar dekkes av refusjoner (sykemeldinger). Skolen har avvik på -280 000 i 
lønnsutgifter til fagstillinger i første kvartal (lærere og andre ansatte).  

23/2023 - 2024 
Ny opplæringslov og nye SFO vedtekter - høring i forbindelse med lokale forskrifter 

 
Når ny opplæringslov blir gjeldande 1.august 2024 må kommunen ha fleire lokale forskrifter på plass. 
Høringsfrist er 24. april 2024.  



Sandnes kommune - Høringer 

SU tar Innspillene til etterretning og har ingen innspill. 

24/2023 - 2024 
Behovsplan for barnehage og skole 2025 - 2028 

 
Skolen behandler høring av planen i SU. Høringsfrist er 21.april 2024. 

Sandnes kommune - Høringer 

Høringsdokument for Barnehage- og skolebehovsplan 2025-2028 (sandnes.kommune.no) 

SU synes det er lite informasjon om de vurderingene som er gjort om skolebehovet i bydelen. Vi har 
dårlige og midlertidige løsninger, som brakke og trange garderober. SU etterlyser hvilke løsninger som vil 
komme.Det er behov for nye skolelokaler, og dette kommer ikke fram av behovsplanen.  

SU ber rektor om å framlegger  tilstandsrapport på SU møte til høsten.  

25/2023 - 2024 
Tilsetting neste skoleår 

 
To lærere med erfaring og to nyutdannede lærere er tilsatt. Det har vært en god prosess. De nyansatte 
møter til ekstra planleggingsdag onsdag 7.august. 

26/2023 - 2024 
Eventuelt 

https://www.sandnes.kommune.no/sti/horinger-og-kunngjoringer/hoeringer/#horinger_om_lokale_forskrifter_til_ny_opplaringslov_og_nye_sfo_vedtekter
https://www.sandnes.kommune.no/sti/horinger-og-kunngjoringer/hoeringer/#behovsplan_for_barnehage_og_skole_2025_2028
https://www.sandnes.kommune.no/contentassets/05958b09065547d5b87fb1556cd2536d/_horingsdokument-for-barnehage--og-skolebehovsplan-2025-2028.pdf


 Rektor har søkt om ekstra midler til investeringstiltak (periodeplan). Dette gjelder elevstoler og pulter. 
Situasjonen på skolen, med tanke på elevmøbler oppleves som prekær. 

SMU SAKER 
TIL BEHANDLING 

27/2023 - 2024 
Klassetrivsel.no 

 
Skolen arbeider med å få på plass rutiner for hvordan skolen skal bruke resultatene fra 
klassetrivselundersøkelsene: 

- på systemnivå 
- på klassenivå 
- på elevnivå 

Det jobbes i den pedagogiske utviklingsgruppen på skolen (PUG)  i forhold til hvordan skolen skal bruke 
Klassetrivsel på systemnivå. Forslag skal legges fram for alle lærerne til diskusjon. 

 

Det er et ønske at resultatene fra klassetrivselundersøkelsene sammenfattes og presenteres i FAU.  

På elevnivå er det tenkt at elever/foreldre får tilbakemeldinger ved behov. Det skal vurderes hvordan 
resultatene på klassenivå tas med tilbake til klassen og hvordan en kan bruke resultatene til å jobbe med 
klassetrivsel.  

SU synes at det høres mye ut med gjennomføring av klassetrivselsundersøkelsen tre ganger i løpet av 
året. Det må også være tid til å sette inn og evaluere tiltak før ny undersøkelse, og se om disse virker.  



Elevundersøkelsen kommer i tillegg.  

Elevrådsrepresentanter ønsker endringer i oppsettet slik at de kan velge elever fra hele trinnet på 
Klassetrivselsundersøkelsen.  

 

28/2022 - 2023 Eventuelt 

  

 Porsholen skole 19.04.2024 
 
Agnes Gullberg 
rektor 

Dokumentet er ikke signert da Sandnes kommune benytter elektronisk signering 

 


